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projekt      Protokół nr 37/21 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 8 grudnia 2021 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 

Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 8 grudnia 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:50 

tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 

członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 

Teams). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. 

Komisja była przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 

r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U.2020.0.1842 z późn. zm), za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za 

pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 

eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz eSesja 

uczestniczyło 8 członków komisji : 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 

uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 

2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 

3. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Anna Brągiel, dyrektor ŚDS Promyczek; 

5. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  

6. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu; 

7. Krzysztof Słowik przedstawiciel firmy Media Grup; 

8. Hubert Adamek Komendant Powiatowy Policji w Kędzierzynie-Koźlu  

9. Sylwester Kocot Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 
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Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 36 z dnia 22 listopada 2021 r.  

4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 w zakresie działania komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022.  

7. Przyjęcie planu pracy komisji na 2022 r. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 

proponowanego porządku obrad, wpłynął do wprowadzenia wniosek, poddała pod głosowanie:  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Prezentacja wyników badania społecznego dotyczącego badania zjawiska sprzedaży napojów 

alkoholowych osobom nieletnim metodą „tajnego klienta” - zadanie realizowane na 

podstawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywana Problemów Alkoholowych i 

Narkotykowych na 2021 rok oraz na podstawie budżetu miasta na rok 2021 -prezentuje KS 

MEDIA GROUP Krzysztof Słowik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 

proponowanego porządku obrad, wpłynął do wprowadzenia wniosek, poddała pod 

głosowanie:  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 

proponowanego porządku obrad, wpłynął do wprowadzenia wniosek, poddała pod 

głosowanie:  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.54.2014).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 

proponowanego porządku obrad, wpłynął do wprowadzenia wniosek, poddała pod 

głosowanie:  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.26.2017) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

porządek obrad po zmianach przestawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 36 z dnia 22 listopada 2021 r.  

4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 w zakresie działania komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

6. Prezentacja wyników badania społecznego dotyczącego badania zjawiska sprzedaży 

napojów alkoholowych osobom nieletnim metodą „tajnego klienta” - zadanie 

realizowane na podstawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywana Problemów 

Alkoholowych i Narkotykowych na 2021 rok oraz na podstawie budżetu miasta na rok 

2021 -prezentuje KS MEDIA GROUP Krzysztof Słowik. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024. 

8. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.54.2014). 

9. Wniosek o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.26.2017). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022.  

11. Przyjęcie planu pracy komisji na 2022 r. 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 
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Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 36 z dnia 22 listopada 2021 r.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że protokół 

został zamieszczony na portalu eSesja.pl, radni nie zgłosili uwag do protokołu nr 36, zapytała 

czy ktoś obecnie wnosi uwagi, wobec braku uwag, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 36 z dnia 22 listopada 2021 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 w zakresie działania komisji (zarządzenie, 

projekt budżetu miasta wraz z załącznikami stanowią załączniki do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska, że projekt budżetu został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt 

nie zgłosił chęci zabrania głosu. Poddała pod głosowanie projekt budżetu miasta na rok 2022 

w zakresie działania komisji. 

 

Komisja stosunkiem głosów:  

6 głosów ,,za”,  

1 głos ,,wstrzymujący się”  

pozytywnie zaopiniowała projektu budżetu miasta na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 (zarządzenie, 

projekt WPF  wraz z załącznikami stanowią załączniki do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska, że projekt wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 został przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych 

dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. Poddała pod 

głosowanie projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

 

Komisja stosunkiem głosów:  
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6 głosów ,,za”,  

1 głos ,,wstrzymujący się”  

pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

 

Ad 6. 

Prezentacja wyników badania społecznego dotyczącego badania zjawiska sprzedaży napojów 

alkoholowych osobom nieletnim metodą „tajnego klienta” - zadanie realizowane na podstawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywana Problemów Alkoholowych i 

Narkotykowych na 2021 rok oraz na podstawie budżetu miasta na rok 2021 - prezentuje KS 

MEDIA GROUP Krzysztof Słowik (prezentacja stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska, poprosiła o wprowadzenie w 

temacie Krzysztofa Słowika, przedstawiciela firmy Media Grup, przeprowadzającego badanie 

społeczne dotyczące badania zjawiska sprzedaży napojów alkoholowych osobom nieletnim 

metodą „tajnego klienta” - zadanie realizowane na podstawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywana Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2021 rok oraz na podstawie 

budżetu miasta na rok 2021 

 

Krzysztof Słowik przedstawiciel firmy Media Grup zapoznał komisję z wynikami badania 

społecznego, dotyczącego zjawiska sprzedaży napojów alkoholowych osobom nieletnim, 

metodą „tajnego klienta”. Sklepy odpowiednio wcześniej, zostały powiadomione, że będzie 

przeprowadzane badania, w badaniu brały udział dwie osoby dorosłe dziewczyna i chłopak lecz 

byli ubrani młodzieżowo, prosili o alkohol, lecz nigdy nie doszło do zakupu alkoholu. 

W szczegółowej prezentacji przedstawił wyniki przeprowadzonego badania oraz udzielił 

szczegółowych wyjaśnień. Wskazał, że osoby nieletnie mogą z łatwością kupić alkohol. Kiedy 

sprzedawca odmówi sprzedaży alkoholu, osoby postronne deklarują pomoc w zakupie 

alkoholu. Sklepy w których sprzedawcy sprawdzili dowód osobisty otrzymali wyróżnienia.    

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za bardzo 

szczegółowy materiał, wyniki nie są dobre, w posiedzeniu uczestniczą również Hubert Adamek 

Komendant Powiatowy Policji w Kędzierzynie-Koźlu oraz Sylwester Kocot Przewodniczący 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, otworzyła dyskusję. Widzi rolę 

gminy przez przeprowadzanie szkoleń i wyciąganie konsekwencji wobec sprzedawców, którzy 

nie sprawdzają dowodów osobistych przed sprzedażą alkoholu.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał czy zostały przeprowadzone rozmowy z właścicielami sklepów, 

dlaczego nie sprowadza się dowodów osobistych przed sprzedażą alkoholu.  
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Krzysztofa Słowika, przedstawiciel firmy Media Grup wyjaśnił, że to badanie nie opierało się 

na tego typu sformułowaniach, opierali się tylko na tym o czym sprzedawcy sami informowali.  

W sklepach często pracują osoby z przypadku, nie mają pojęcia o przepisach, nie zależy im na 

pracy. Właściciele orientują się w przepisach i starają się respektować przepisy. Lecz trudno 

aby właściciel brał pełną odpowiedzialność za sprzedawcę i swój biznes. Problemem jest 

sprzedaż e-papierosów, już uczniowie klasy czwartej sięgają po e-papierosy.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska dodała, że obecnie jest dużo 

agresji, panuje znieczulica społeczeństwa, nikt się nie chce wtrącać w nie swoje sprawy. 

Młodzież trzyma się w grupach i jeden sprzedawca, czasami się boi. Wiek osób spożywających 

alkohol się obniża, odpowiedzialność za to ponosi całe społeczeństwo, należy zacząć od 

edukacji oraz zabieraniu koncesji sklepom łamiącym zakaz.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle podziękował, za bardzo 

rzetelnie przygotowaną informację. Wskazał, że warto skupić się na tych rekomendacjach które 

zostały przestawione, należy wzmocnić kontrole sklepów przez gminną komisję oraz należy 

uświadomić pracodawców, aby szkolili pracowników w sklepach i barach, by sprawdzali 

dowody osobiste i nie sprzedawali alkoholu osobom nieletnim.  

 

Maja Dobber-Mrożek Kierownik Wydziału PMS wyjaśniła, że w GPRPAiN znajdują się takie 

zadania które prowadzi gmina jak: prowadzenie szkoleń i kampanii edukacyjnych w szkołach, 

skierowanych na przeciwdziałaniu sprzedaży alkoholu.  

 

Hubert Adamek Komendant Powiatowy Policji w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że 

wyniki badań są zatrważające, podejmie działania kontrolno-represyjne wraz  

z przedstawicielami GKRPAiN, aby zakaz sprzedaży nieletnim alkoholu, był respektowany. 

Zostaną przeprowadzone prelekcje w szkołach, aby uświadomić młodzież szkolną poniżej 18 

roku, że za zakup alkoholu grozi sąd rodzinny. Informacje o sprzedawcach łamiących przepisy 

powinny zostać podane do informacji publicznej oraz powinien być wniosek o cofniecie 

koncesji, w przypadku rażącego łamania przepisów.  

 

Sylwester Kocot Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych podziękował za przygotowany materiał, on oraz zespół od wielu lat, podejmuje 

wiele szereg działań wraz z Policją, gminą, przeciwdziałaniu sprzedaży alkoholu. Osobom 

nieletnim.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że pieniądze za z 

koncesji, zostają przeznaczone na zajęcie sportowe dzieci i młodzieży oraz na prowadzenie 

świetlić socjoterapeutycznych.  

 

Komisja zapoznała się z wynikami badania społecznego, dotyczącego badania zjawiska 

sprzedaży napojów alkoholowych osobom nieletnim, metodą „tajnego klienta”.  

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022 (projekt uchwały 

stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022 został przekazany radnym, nawiązując do 

przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 
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Poddała pod głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 

został przekazany radnym, poprosiła o wprowadzenie w temacie Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, że program 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 został przygotowany na trzy lata, 

został poddany konsultacjom ze wszystkimi organizacjami,  nie zostały wniesione zastrzeżenia, 

celem głównym jest wspieranie rodziny w wielu dziedzinach.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska, nawiązując do przedstawionych 

dokumentów, otworzyła dyskusję. 

 

Radny Marek Piasecki wskazał, że  dostęp do lekarzy psychologów, jest mocno ograniczony a 

wiele dzieci potrzebuje pomocy psychologicznej. Zapytał czy gmina poprzez MOPS może 

pomóc umożliwić telefon kontaktowy, który wskaże kierunek, gdzie szukać pomocy dla 

dziecka.  

 

Agata Morkis Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, że działała 

punkt interwencji kryzysowych przy Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, w ramach tego 

punktu działa poradnictwo rodzinne. Działa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna przy ul. 

Skarbowej 4, również podopieczni MOPS mogą skorzystać z pomocy psychologa oraz 

specjalisty pracy z rodziną o specjalizacji psychologicznym. Działa również poradnia na ul. 

Judyma dla dzieci i młodzieży. W szkołach są pedagodzy, którzy wskażą kierunki szukania 

wsparcia.   

 

Radny Marek Piasecki zapytał czy w obecnie trudnym czasie COVID-u zgłaszają się nowe 

rodziny zastępcze.  

 

Agata Morkis Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, że rodziny 

zastępcze są w gestii powiatu, MOPS jedynie realizuje płatności dot. dzieci przebywających w 

Domu Dziecka i pieczy zastępczej oraz innych placówkach pomocowych.  
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Poddała pod głosowanie projektu uchwały w sprawie programu Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2022-2024. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 9. 

Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.54.2014) (wniosek PMS.7143.1.54.2014 stanowi załącznik do 

nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek o 

wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.54.2014) został przekazany radnym, nawiązując do 

przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 10. 

Wniosek o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.26.2017) (wniosek 

PMS.7143.1.26.2017 stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek o 

przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.26.2017) został przekazany radnym, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił chęci 

zabrania głosu.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 11. 

Przyjęcie planu pracy komisji na 2022 r. 

 

Styczeń 

1. Informacja dotycząca opieki na osobami bezdomnymi w okresie zimowym. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Luty 

1. Informacja o zawartych umowach najmu lokal na czas nieoznaczony, umowach 

przedwstępnych i umowach najmu lokali przeznaczonych do najmu socjalnego oraz  

o dokonanych zamianach w 2021 roku . 

2. Sprawy bieżące. 

 

Marzec 

1. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 

dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok. 

2. Sprawozdanie z Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie. 

3. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2021 do 

31.12.2021 r. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2021 rok. 

5. Sprawozdanie za 2021 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Kwiecień 

1. Analiza działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

2. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych za 2021 rok. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Maj 

 

1. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2021 w zakresie 

działania komisji. 

2. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok.  

3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2021 r. 

4. Informacja o działaniach asystenta rodziny. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2021. 

6. Sprawy bieżące. 

 

 

Czerwiec 
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1. Komisja wyjazdowa do świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc” ul. Grunwaldzka 29 

Kędzierzyn– Koźle. 

2. Sprawozdanie z funkcjonowania świetlic środowiskowo - socjoterapeutycznych oraz 

punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin z terenu gminy. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Lipiec 

 Przerwa wakacyjna. 

 

Sierpień 

1. Komisja wyjazdowa do mieszkań chronionych oraz wizja lokalna mieszkania socjalnego  

do remontu, w Kędzierzynie-Koźlu.  

2. Sprawozdanie z bieżącej sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych i ich 

zarządzaniem przez Miejski Zarząd Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

 

Wrzesień 

1. Spotkanie z przedstawicielami środowisk senioralnych, dyskusja na temat potrzeb i 

oczekiwań tego środowiska.  

2. Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2022 r. 

3. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2023 r. w zakresie działań komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

 

Październik 

1. Sprawozdanie za 2021 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 

2018-2022 – (zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 31 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2018-2022). 

2.   Sprawy bieżące. 

 

Listopad 

Sprawy bieżące. 

 

Grudzień 

1. Opiniowanie Programów Gminnych. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2023 w zakresie objętym właściwością 

komisji.  

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2023 r. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 

ww. plan pracy: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała plan pracy komisji na 2022 r. 



11 
 

 

 

Ad 12. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 17 stycznia 2022 r. o godz.16:00 

 

Ad 13. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 17:50 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 

 

 

 Spisała A. Dworaczek 

        

 


